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 وتوی آتش بس و معادله انتخاباتی در واشنگتن
ادامه از صفحه یک

همین موضوع موجب پیروزی آنها در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ 
تصویب  عدم  یا  تصویب  اساساً  که  داشت  توجه  باید  آمریکا می شود. 
آتش بس در غزه از سوی آمریکا به هر ترتیب از سوی اسرائیل رد می شد؛ 
به گونه ای که اگر این پیش نویس مورد تصویب آمریکا قرار می گرفت، در 

نهایت اسرائیل مانع اجرای آن در غزه می شد.
توجه داشته باشید که تل آویو به صورت شفاف و آشکار اعلام کرده که 
هدف آنها نابودی حماس و پاکسازی کامل غزه است و این در حالیست که 
ارتش اسرائیل شمال غزه را شخم زده و مابقی مناطق آن را مورد هدف قرار 
داده اند. به همین جهت معتقدم اگر آتش بس از سوی ایالات متحده هم 
مورد تایید قرار می گرفت، مجدداً اتفاق خاصی در غزه رخ نمی داد و عملاً 
اسرائیل زیربار نمی رفت. این در حالیست که ایالات متحده همانند اسرائیل 
به دنبال آن است که بساط حماس جمع شود و به همین دلیل معتقدم 

واشنگتن هم به دنبال همان سناریوی فعلی اسرائیل خواهد بود.
در این بین باید متوجه باشیم که اسرائیل بعد از پاکسازی غزه به سمت 
کرانه باختری خواهد رفت و در آنجا می تواند دست به جنایات جدید بزند. 
باید متوجه بود که دبیرکل سازمان ملل هم بر همان مواضع خود در مورد 
ماده ۹۹ منشور سازمان ملل تاکید خواهد کرد و بدون شک مورد انتقاد 
به خصوص از سوی ایالات متحده هم قرار گرفته است. گوترش به خوبی 
می داند در دور بعدی و با مواضعی که اتخاذ کرده نمی تواند رأی آمریکا 
را به سمت خود جلب کند و به همین دلیل مواضعی اتخاذ کرده که در 
نهایت بتواند از خودش نام نیک بر جای بگذارد. او در مقابل سعی می کند 
که روند کشتار فعلی را متوقف کند و این در حالیست که در کوتاه مدت 
باز هم شاهد ادامه جنگ و کشتار مردم غزه خواهیم بود اما در نهایت فکر 

نمی کنم که این روند بیش از این بتواند ادامه پیدا کند.

قالیباف:
سازمان برنامه و بودجه به صورت کتبی منابع 

همسان سازی حقوق بازنشستگان را بپذیرد

منابع همسان سازی  پذیرش  اسلامی خواستار  رئیس مجلس شورای 
حقوق بازنشستگان در لایحه بودجه سال آتی از سوی رئیس سازمان برنامه 

و بودجه شد.
مجلس  امروز  علنی  جلسه  در  قالیباف  محمدباقر  ایسنا،  گزارش  به 
شورای اسلامی و در جریان بررسی کلیات لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ کل 
کشور خطاب به سازمان برنامه و بودجه بیان کرد: انتظار داریم در بحث 
همسان سازی حقوق بازنشستگان به صورت شفاف توضیح دهید، هم 
اکنون به صورت کتبی به شورای نگهبان نامه زدید که در برنامه هفتم 
توسعه، همسان سازی بازنشستگان مشمول بار مالی بوده و این مشکل 
ایجاد می کند باید روشن باشد که آیا دولت این موضوع را می پذیرد و 

اجرایی می کند؟
وی در ادامه اظهار کرد: از سوی دیگر جهت گیری احکام بودجه باید به 
سمت برنامه باشد. بحث ناترازی انرژی یکی از موضوعات مهم است که آن 

طور که باید در این زمینه جهت گیری نشده است.
در نهایت داوود منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه در پاسخ به تذکر 
رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: بنده به صورت کتبی ۵۰ همت 
را  آینده  بودجه سال  بازنشستگان در لایحه  برای همسان سازی حقوق 

می پذیرم.

واکنش کنعانی به مصوبه اخیر شورای وزیران خارجه 
اتحادیه اروپا

سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان به مصوبه اخیر شورای وزیران 
خارجه اتحادیه اروپا ناظر بر وضع تحریم علیه برخی افراد و نهادهای 

کشورمان، واکنش نشان داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، ناصر کنعانی سخنگوی وزارت امور خارجه 
خارجه  وزیران  شورای  آذر   ۱۹ مورخ  دوشنبه  روز  مصوبه  کشورمان 
اتحادیه اروپا ناظر بر وضع تحریم علیه برخی افراد و نهادهای کشورمان 
با تمسک به ادعای واهی دخالت در بحران اوکراین را شدیداً محکوم و 

آن را اقدامی مخرب توصیف کرد.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در این باره اظهار کرد: تلاش 
مذبوحانه برخی جریان های مخرب با اهداف سیاسی خاص در راستای 
نشر اطلاعات غلط و تمسک به حربه ناکارآمد تحریم، ضمن آنکه هیچ 
دستاوردی برای تحریم کنندگان به همراه ندارد، موانع خودساخته را در 

مسیر مناسبات جمهوری اسلامی ایران و اروپا بیشتر می کند.
و  بین الملل  حقوق  از  حالی  در  اروپا  اتحادیه  کرد:  تصریح  کنعانی 
منشور ملل متحد سخن می گوید که عملاً چشم خود را بر شدیدترین و 
فاحش ترین نقض اصول شناخته شده حقوق بین الملل از جمله حقوق 
بشر و حقوق بشردوستانه بین المللی و ارتکاب تردیدناپذیر نسل کشی 
و پاکسازی قومی مردم مظلوم فلسطین در غزه و کرانه باختری بسته 
و از انجام اقدام مؤثر در جهت توقف حملات وحشیانه رژیم غاصب 

صهیونیستی کوتاهی می کند.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان ضمن تأکید بر موضع اصولی 
کشورمان مبنی بر مخالفت با جنگ و لزوم حل و فصل اختلافات بین 
روسیه و اوکراین از طریق مسالمت آمیز، وضع تحریم در حوزه صنعت 
دفاعی کشورمان را فاقد مبنا دانسته و حق جمهوری اسلامی ایران را 

برای پاسخ محفوظ دانست.

بهادری جهرمی:

دولتدربرخوردبامافیایخودروجدیاست
که  این مطلب  توضیح  در  سخنگوی دولت 
چرا در دولت سیزدهم ارز ترجیحی به وادات 
چای داده شده، گفت: ارزی که به واردات چای 
ارز ترجیحی و ۴۲۰۰ تومانی  یافته،  تخصیص 
نبوده و ارز نیمایی بوده که از محل عرضه و 

تقاضای بانک مرکزی تخصیص یافته است.
جهرمی«  بهادری  »علی  ایرنا،  گزارش  به 
صبح سه شنبه در چهل و پنجمین نشست 
خبری هفتگی با خبرنگاران با اشاره به حضور 
اعضای هیات دولت در میان دانشجویان گفت: 
بیش از نیمی از هیات وزیران در دانشگاه ها 
چندین  وزرا  برخی  حتی  کردند،  پیدا  حضور 
بار به دانشگاه ها رفته و در جمع دانشجویان 
حاضر شدند. بیش از ۳۰ جلسه میان مسئولان 
دولت با جامعه دانشگاهی برگزار شده است که 
این بهانه خوبی برای ارتباط مستمر و نزدیک 

دولتمردان با جامعه دانشگاهی است.
دستور رئیس جمهور برای پیگیری ویژه 

مطالبات دانشجویان
ادامه  بر  جمهور  رییس  نظر  افزود:  وی 
داربودن حضور دولتمردان در بین دانشجویان 
شود،  پیگیری  دانشجویان  مطالبات  تا  است 
و  علوم  وزرای  به  رییسی  الله  آیت  همچنین 
بهداشت دستور پیگیری ویژه درخواست های 

دانشجویان را داده اند.
نباید درآمدهای غیرواقعی در لایحه بودجه 

پیش بینی شود
ایرنا  پرسش  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
برآورد  بیش  برای  مجلس  های  تلاش  درباره 
در بودجه ۱۴۰۳ و هزینه تراشی برای دولت با 
تاکید بر اینکه "نباید درآمدهای غیرواقعی در 
لایحه پیش بینی شود" بیان کرد: به طور کلی 
تلفیق بودجه مجلس نسبت  نظر کمیسیون 
به لایحه ۱۴۰۳ مثبت است اما دولت به دنبال 
آن است که هزینه ها و درآمدها واقعی باشند 
نه اینکه اول هزینه ها برآورد شود و سپس به 
دنبال آن، درآمدهای غیر واقعی بیش برآورد 
شود. نباید درآمدهای غیرواقعی در لایحه پیش 
بینی شود. انتظار داریم که با همکاری نزدیک 
دولت و مجلس، مشابه همکاری ها در تصویب 
برنامه هفتم توسعه، بتوانیم از بیش برآورد یا 

برآورد غیرواقعی منابع جلوگیری کنیم.
همکاری  گرو  در  امیدواریم  کرد:  تاکید  وی 
سازنده میان دولت و مجلس شورای اسلامی، 
بودجه تراز مناسبی برای ۱۴۰۳ پیش رو داشته 
باشیم که هم به رشد اقتصادی و هم به اجرای 

مرحله اول برنامه هفتم توسعه کمک کند.
بهادری جهرمی ادامه داد: در ۸ ماه نخست 
۱۴۰۲ ارزش صادرات کشور نسبت به همسایگان 
با حدود ۱۲ درصد رشد به ۱۸ میلیارد دلار رسید. 
مجموع مبادلات تجاری با همسایگان نیز به 
۳۸ میلیارد دلار رسیده است غالب واردات هم 
سعی شده به سمت مواد اولیه تولید و تجهیزات 

باشد.
دولت در برخود با مافیای خودرو هیچ  اغماضی 

ندارد
وضعیت  آخرین  درباره  دولت  سخنگوی 
میلیارد  هزار   ۹۰۰ تخلف  پرونده  به  رسیدگی 
تومانی شرکت بهمن موتور بیان کرد: دولت در 
برخورد با مافیای خودرو مصمم و جدی است . 
یکی  داشتید  اشاره  آن  به  که شما  این پرونده 
از پرونده های جاری است و فرآیند رسیدگی 

آن باید تکمیل شود. در مرحله بدوی سازمان 
طبق  است.  شده  صادر  محکومیت  تعزیرات 
آخرین گزارشات پرونده در حال نهایی شدن 
خواهد  صورت  زودی  به  رای  صدور  و  است 
خودرو  مافیای  با  برخود  در  دولت  گرفت. 

هیچ گونه اغماضی نخواهد داشت.
بهادری جهرمی در این نشست در پاسخ به 
سوالی درباره حضور مسئولان در دانشگاه ها و 
بازخورد آنها و نحوی پیگیری مسائل مطرح شده 
از سوی مقامات گفت: اصل حضور مسئولان 
در دانشگاه ها و در بین دانشجویان فی نفسه 
اثر گذار است و باعث می شود واقعیت های 
اجرایی تبیین شود تاکنون بیش از ۳۰ جلسه 
از  برگزار شد و بنده در یک سال اخیر بیش 
که  مقامی  هر  داشتم.  دانشگاهی  جلسه   ۶۰
در دانشگاه ها حضور پیدا میکند هم گزارش 
های دولت را بیان می کند و هم اگر ابهامی 
وجود داشته باشد به پرسش های  دانشجویان 
پاسخ داده می شود و در چار چوب صلاحیت 

موضوعات پیگیری خواهد شد. 
دیگر  سوالی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
در  مدیران  ارشاد  گشت  شدن  فعال  درباره 
دولت سیزدهم و اینکه برخورد با فسادها که 
اخیر به عنوان نمونه در برخورد با پرونده تخلف 
چای دبش انجام گرفته تداوم خواهد داشت، 
خاطر نشان کرد: در دانشگاه امیرکبیر درباره 
گفتم  و  کردم  صحبت  مدیران  ارشاد  گشت 
بیش از ۶۰ مدیر که در مسائل مختلف در دو 
سال اخیر تخلفاتی داشته اند، گشت ارشاد و 
برکناری مدیران در سطوح مختلف ممکن است 
یک به دلیل عدم اجرای وظایف باشد که توسط 
تغییرات مدیریتی انجام می شود؛ یک زمانی 
هم ممکن است تخلف سنگین باشد که از سوی 
بازرسی ویژه ریاست جمهوری شناسایی و سپس 
برکنار شده اند. پس این موضوع مشخصاً به یک 

پرونده خاص برنمی گردد.
بهادری جهرمی بیان کرد: پرونده واردات چای 

که مجددا بعد از ۹ ماه بازخوانی شده و در ذهن 
این سؤال را ایجاد می کند که چرا الآن مطرح 
شده است؟ در حالی که از قبل به این موضوع 

رسیدگی شده است.
در دولت سیزدهم ارزترجیحی به چای 

تخصیص نیافت
وی در پاسخ به پرسشی در خصوص اینکه 
چرا در دولت سیزدهم ارز ترجیحی به وادات 
چای داده شده گفت: این ارز، ترجیحی و ۴۲۰۰ 
محل  از  که  بوده  نیمایی  ارز  و  نبوده  تومانی 
عرضه و تقاضای بانک مرکزی داده شده است 
در آن موقع تفاوت ارز نیمایی با بازار آزاد هزار تا 
۲ هزار تومان بود، همچنین گشت ارشاد مدیران 
فعال بوده و نهادهای نظارتی قوای مجریه و 
قضاییه از شهریور ۱۴۰۱ این فساد را شناسایی 
کردند برای اینکه شناسایی ذی نفعان و استرداد 
آنها به کشور انجام شود، نهایتا تا پایان ۱۴۰۱ 
تشکیل پرونده زمان برد، ضمن اینکه این ارزها 
واردات  برای  و  نبوده  واردات چای  به  محدود 
تجهیزات هم تخصیص یافته است که نیمی از 
این ارز را تشکیل می دهد و اتفاقا بخش عمده 
تجهیزات وارد شده است. همچنین رفع تعهد 
ارزی برای تولید، ۱۸ ماه مهلت دارد و تا این 
۱۸ ماه سپری نشود، تخلف ارزی امکان کشف 
از  مربوطه  فساد  کشف  رویه  بنابراین  ندارد، 
شهریور سال قبل شروع شده بود، اولین مدعی 
هر فسادی خود دولت و اولین برخوردکننده و 
پیشگیری کننده است، همچنین برای آینده هم 
امکان  تا  اصلاح می شود  مربوطه  فرآیندهای 

تکرار فساد وجود نداشته باشد.
سخنگوی دولت درباره دستاورد سفر رئیسی 
به مسکو توضیح داد: در سفر رئیسی به مسکو 
در حوزه های انرژی، بانکی و پولی و کشاورزی 
و ترانزیتی و همچنین مسیر راه تجاری شمال 
برای  جدید  ابتکارات  و  گو  و  گفت  جنوب  و 
تسریع همکاری  انجام شد. همچنین از دیگر 
نقاط اشتراک بین روسای جمهور ایران و روسیه 

توقف جنگ در غزه است.
برای اصلاح  قوه مجریه  اقدامات  وی درباره 
گفت:  کشور  در  انرژی  و  سوخت  ناترازی 
مصرف  مدیریت  حوزه  در  دولت  برنامه های 
کلان  حوزه  دو  در  سوخت  ویژه  به  و  انرژی 
افزایش  نخست  حوزه  است؛  شده  پیگیری 
ظرفیت های تولیدی با سرمایه گذاری متعدد در 
این عرصه و حوزه دوم مدیریت مصرف و بهینه 
سازی سوخت است. افتتاح فاز دو پالایشگاه 
آبادان و افزایش ظرفیت در پالایشگاه های دیگر 

هم از نمونه اقدامات تولیدی است.
حوزه  در  دولت  اقدامات  جهرمی  بهادری 
مدیریت مصرف انرژی را در دو حوزه تعریف 
قاچاق  از  جلوگیری  و  برخورد  در  دولت  کرد: 
برنامه ریزی های گسترده انجام داده و تنها در 
۶ ماهه ابتدایی سال ۱۴۰۲، ۷۲ درصد افزایش 
برای  بودیم.  شاهد  را  قاچاق  سوخت  کشف 
بهینه سازی هم اقدامات متعددی انجام شده که 
حرکت به سوی ناوگان حمل و نقل برقی یکی 
از مهم ترین این اقدامات است و نمونه آن فعال 
شدن ایستگاه های شارژ برقی در کلان شهرها 
و تحویل ۴۰ دستگاه اتوبوس برقی در کرج که 
تولید داخل هم بود و یا تحول ۸۸ تاکسی به 

شهرداری تهران است.
راستای  در  را  اقدامات  این  دولت  سخنگوی 
مدیریت  نیز  و  هوا  آلودگی  کاهش  به  کمک 
مصرف سوخت دانست و عنوان کرد: دولت با 
طرح های متعددی در زمینه مدیریت و افزایش 

تولید انرژی و سوخت گام برداشته است.
وی ادعای مقامات آمریکایی پیرامون بلوکه 
تبلیغاتی و  را  ایران در قطر  دارایی های  شدن 

برای استفاده داخلی دانست.
طرح  رد  احتمال  درباره  جهرمی  بهادری 
افزایش سن بازنشستگی از سوی شورای نگهبان 
گفت: این موضوع بین مجلس و شورای نگهبان 
است و برای دولت ملاک عمل قانون مصوب 

خواهد بود.

سخن نخست

اخبار

سخنگوی دولت: دولت در 
برخورد و جلوگیری از قاچاق 

برنامه ریزی های گسترده انجام 
داده و تنها در 6 ماهه ابتدایی 
سال 1402، ۷2 درصد افزایش 
کشف سوخت قاچاق را شاهد 

بودیم

رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: نه تنها وزیر صهیونیستی غزه را به 
استفاده از سلاح هسته ای تهدید کرد بلکه آنها ایران را هم تهدید کردند. 
ما با نامه ای به آژانس بین المللی انرژی اتمی این موضوع را پیگیری 

کردیم و گفتیم باید به آنها تذکر بدهند.
به گزارش ایرنا، محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی صبح دیروز 
)سه شنبه( در مراسم رونمایی از دستاوردهای سازمان انرژی اتمی در 
حوزه رادیوداروها ضمن تبریک هفته پژوهش، اظهارداشت: به لطف 
الهی همکاران ما در سازمان انرژی اتمی فرایند تحقیقات رادیوداروها را با 
ظرفیت هوشمندانه ای که صورت گرفت به نتیجه رساندند. این موضوع 
قابل اهمیت است اکه وعده ای که سال گذشته همین ایام اعلام کردیم 

محقق شد.
وی گفت: دو نکته کلی وجود دارد یکی اینکه اثر بخشی رادیوداروها 
در بخش درمانی قابل توجه است و نکته دوم دقت و قدرت تشخیص 
آنهاست که بتوانند ضایعات را بهتر نشان دهند. در حال حاضر ۵۰ نوع 
رادیودارو در سازمان انرژی اتمی تولید می شود و در حدود ۲۱۰ مرکز 
درمانی استقاده می شود و برخی دیگر در فرایند بالینی قرار دارند که به 

محض اتمام این فرآیند در معرض تولید قرار میگرند.
رئیس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد: رادیوداروها عمر کوتاهی دارند 

و قیمت هر دوز اینها در بازار امروز به طور متوسط حدود ۴ هزار دلار 
هست که باتوجه به شرایط تحریمی قائل تامین نیست و این افتخار 
برای همکاران ما در سازمان انرژی اتمی است که توانستند اینها را تولید 
کنند. از همه دستگاه ها و همکاران خودم در پژوهشگاه علوم و فنون 

تشکر میکنم.
اسلامی در خصوص تهدید وزیر کابینه رژیم صهیونیستی علیه مردم 
غزه به استفاده از سلاح هسته ای، افزود: نه تنها وزیر صهیونیستی غزه 
را به استفاده از سلاح هسته ای تهدید کرد بلکه آنها ایران را هم تهدید 
کردند. ما با نامه ای به آژانس بین المللی انرژی اتمی این موضوع را 
پیگیری کردیم و گفتیم باید به آنها تذکر بدهند، به رژیمی که نه عضو 
پادمان هست و نه عضو ان پی تی و هرچند این موضوع در دستور کار 
شورای حکام امسال قرار نگرفت، اما کشورها به این موضوع پرداختند و 
به نظر می آید اگر این شرایط استمرار پیدا کند آژانس به عنوان ابزاری در 
دست قدرت های غربی محسوب می شود که حقیقتا باید از این مسیر 

فاصله بگیرد و کار حرفه ای خودش را انجام دهد.
وی ادامه داد: انواع مدل های پرتو و شتاب دهنده هر کدام کاربردی 
برای بهبود کیفیت زندگی مردم دارند. موضوع مهم این بوده که بتوانیم 
این قابلیت را ایجاد کنیم تا در برآیندهای تولیدی مورد استفاده قرار گیرد.

اسلامی گفت: اینکه سامانه ها را به صورت گروهی تولید می کنیم گام 
اول است و گام دوم نصب این سامانه ها است. این برای دوام محصولات 

بسیار مهم است و انبار مانی آنان را افزایش می دهد.
واکنش اسلامی به ادعاهای گروسی در خصوص عدم پذیرش برخی 

بازرسان آژانس توسط ایران
رئیس سازمان انرژی اتمی در خصوص برجام هم تصریح کرد: در 
بحث مذاکرات، آمریکا از برجام خارج شده و اجازه نداده دیگران هم 
به تعهدات خودشان عمل کنند. باید آنان تحریم ها را لغو کنند تا ما 
هم به تعهد خود عمل کنیم. اگر کشوری پیشنهادی دارد چارچوب آن 

مشخص است.
وی گفت: همه مذاکرات برای لغو تحریم ها است و اگر به حقوق ملت 

ایران پایبند باشند، آن برای ما قابل پیگیری است.
اسلامی در خصوص ادعاهای گروسی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی 
اتمی و بحث بازرسان آژانس نیز گفت: ما طبق پادمان عمل می کنیم، 
وقتی آنان بازرس معرفی می کنند ما حق داریم بپذیریم یا نپذیریم. 

استفاده از واژه محکوم می کنم فاقد اعتبار است. در حال حاضر ما ۱۲۰ 
بازرس را پذیرفتیم. همین ساعت، بازرس ها در سایت های ما دارند بازدید 

می کنند، این امر تعریف شده است.
رئیس سازمان انرژی اتمی بیان داشت: ما هیچ فعالیتی غیر از چارچوب 
پادمان و ان پی تی نداریم، گزارش آژانس بر اساس برجام است. اما وقتی 
طرفین به تعهدات عمل نکردند، فشار به ایران قابل قبول نیست. آنان 

برگردند به تعهدات ما هم به تعهدات عمل می کنیم. 
وی ادامه داد: روابط ما بر اساس پادمان و ان پی تی است و ما فقط 
بر آن اساس همکاری می کنیم. در خصوص مکان هایی هم که هستند 
تلاش می کنیم تا پرونده ها بسته شود. ما به تعهدات خود پایبند بوده و 
انجام خواهیم داد. ریشه این فشارها مشخص است و فکر می کنند از 

این طریق می توانند نتیجه بگیرند اما تاکنون نگرفتند.
اسلامی در خصوص فروش آب سنگین ایران افزود: ما آب سنگین 
خود را به طور رسمی می فروشیم. آمریکا یک مرتبه خرید کرده و امروز 
هم متقاضی از کشورهای دیگر داریم. استراتژی ما این است آب سنگین 
را فرآوری کنیم و از مشتقات آن استفاده کنیم، اما با یک ملاحظاتی که 

در چارچوب مقررات است.
خبر خوش رئیس سازمان انرژی اتمی

ادامه داد: پلاسما دامنه گسترده ای را تحت پوشش قرار داده  وی 
است. ما زودترین نتیجه ای که گرفتیم برای معالجه بیماران دیابتی است. 
در چند کار کلیدی کارمان را شروع کردیم و در روزهای آینده از یک مرکز 

پلاسما درمانی افتتاح می کنیم.
بیمارستان  در  بالینی  بحث  در  افزود:  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس 
شهدای تجریس پلاسما مورد استفاده قرار می گیرد و ان شالله در کل 
کشور هم آن را توسعه خواهیم داد. متاسفانه وقفه ای در خط تولید 
پیش آمد و تا قبل از پایان سال جاری این را بازآفرینی خواهیم کرد و در 

بخش کشاورزی ورود پیدا می کنیم.
اسلامی تصریح کرد: اکنون به دنبال تصفیه پساب های خطرناک و 
شیرابه هستیم. فازهای مهندسی طی شده و در همین سال در یک شهر 

برای تصفیه شیرابه ها پروژه خودمان را آغاز می کنیم.
وی در خصوص همکاری هسته ای با عراق نیز گفت: کشور عراق برای 
رادیودارو با ما تفاهم کرده و اکنون رادیودارو به آن کشور ارسال می شود. 

اگر تمایل باشد ما آمادگی داریم که همکاری های دیگر داشته باشیم.

اسلامی در مراسم رونمایی از دستاوردهای سازمان انرژی اتمی:
حقداریمبازرسانآژانسرابپذیریمیانپذیریم


